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Aanwezig:

Gemeente Gennep is bezig met de evaluatie van het evenementenbeleid. Dit beleid is eind 2019

ingegaan, waarbij afgesproken het na een jaar te evalueren. Door de corona maatregelen hebben er

in 2020 en 2021 nauwelijks evenementen plaats kunnen vinden, waarna besloten is het beleid te

evalueren na één volledig evenementenseizoen. In 2022 hebben na de carnaval bijna alle

evenementen weer plaats kunnen vinden. Naast het evalueren van het evenementenbeleid worden

ook meteen alle organisaties bevraagd over het proces van het aanvragen van een vergunning. Op

die manier bekijkt de gemeente Gennep hoe dit eventueel te vergemakkelijken.

Tijdens de evaluatie wordt gesproken met een aantal organisaties en omwonenden. Daarnaast gaat

er een vragenlijst uit naar alle organisaties en omwonenden van evenemententerreinen. Daarna

volgt nog een gesprek met de fracties uit de raad. Vervolgens wordt alles geïnventariseerd en

bekeken of en waar het beleid aangepast moet worden.

Aan de hand van de gestelde doelen uit het evenementenbeleid lopen we de evaluatie door. Onder

de doelen staat hoe die te behalen. Vervolgens in het rood puntsgewijs de reacties.

DOEL: Bij te dragen aan het verbeteren van de lokale evenementensector: bruisende gemeentezijn

HOE: Administratieve last verminderen voor organisatoren

o Meer evenementen onder meldingsplicht

o Meerjarige vergunningen verstrekken

Materiaal in beheer om niet beschikbaarte stellen

- Bombakkes heeft momenteel nog geen evenementen die vallen onder meldingsplicht.

Popverbranding op dinsdag zou daarbijvoorbeeld een mooie voorzijn. Dit stelt qua

evenement niet veel voor, maar is wel een vergunning voor nodig.

- Popverbranding past nu niet in beleid ivm eindtijd na 00.00 wat niet toegestaan is door de

weeks. Het stelt weinig voor, geen versterkte muziek en duurt niet heel lang. Uitzondering

zou logisch zijn.

- Er wordt voorgesteld om voorafgaand en na elk carnavalsseizoen een evaluatie te doen. —

- Wordt voorgesteld om actief te kijken welke evenementen zich lenen voor een

meerjarenvergunning. D'n Aftrap bijvoorbeeld. Dit is qua opzet vaak hetzelfde. Ook in Heijen

zijn er mogelijk evenementen die ieder jaar vaak hetzelfde eruit zien en hier dus goed voor

zouden passen.

DOEL: Helderheid te scheppen over wat wel en niet wenselijk en werkbaar is rondom evenementen

in onze gemeente

HOE: Heldere regels en kaders, voor organisaties, omwonenden en gemeente

-_Erlijken wat hiaten in het beleid te zitten in relatie tot de APV. Onder andere bij de

termijnen. Volgens het beleid is het mogelijk om besluit om de vergunning te verdagen tot

maximaal 48 uur voordat het evenement plaatsvindt. Dit wordt als erg kort dag ervaren en

levert onzekerheid op.

 

     

 

activiteit die al jarenlang een traditie is in Gennep en door

het nieuwe beleid kan dit niet meer op de manierzoals dit

ging. Dusis er bij het maken van het nieuwe beleid niet

gekeken naar wat er allemaal al was.  

  

Ja het seizoen evalueren, maa

ook vooruitkijken naar de plannen voor het volgende

seizoen.

  

 



DOEL:

HOE:

Bij D'n Aftrap heeft reactie op de vergunning erg lang geduurd, pas tot 2 weken voor het

levenementìHierinisdecommunicatiegemist.
Bombakkesis door de gemeente gevraagd om met de omwonenden van de Markt in gesprek

te gaan over D'n Aftrap. Hier kunnen ze zich niet in vinden. Een brief sturen is prima-en

voldoende volgens het beleid. Ter vergelijk is bij de evenementen bij De Groes dit niet

gevraagd door de gemeente. Daar moet één lijn in getrokken worden. Het beleid zorgt voor

de kaders, als een evenement daar binnen past dan is dat voldoende en voelt extra controle

niet als Vertrouwen

Balans bewaken tussen leefbaar en levendig: spreiding en geluidsnormen

Instellen evenementenkalender

o Vroegtijdig inzicht in evenementen die gaan plaatsvinden en voorkomen te zware

belasting voor omwonenden

Aanwijzen collectieve verruimingen

Instellen geluidsnormen

Frequentie per evenemententerrein: max aantal evenementen perjaar per terrein

o Uitgangspuntis dat huidige aantal evenementen kan plaatsvinden en dat er ruimte

wordt geboden voor groei

Niet twee weekenden achterelkaar op dezelfde locatie en tussenweekend bij

geluidbelastend evenement in de avond of nacht

Er wordt gevraagd hoe het precies zit met de collectieve verruimingen. Zou mooi zijn als deze

met de carnaval doorgetrokken kan worden tot woensdag 1 uur ivm popverbranding.

Wellicht kan de collectieve verruiming ook opgenomen worden in het beleid, zodat het voor

meerdere jaren duidelijk is en de organisaties weten waar ze aan toe zijn.

De regel dat er niet twee geluidbelastende evenementen in de weekenden na elkaar plaats

mogen vinden zorgt ervoor dat organisaties die meerdere evenementen vlak na elkaar willen

organiseren worden beperkt. Dit terwijl dit juist vaak vanuit kostenoverwegingen interessant

kan zijn. Wellicht is het een optie om te zeggen dat er per 4 weken op één locatie 2

geluidbelastende evenementen plaats mogen vinden.

Spreiding heeft niet altijd voorkeur. De Markt blijft de mooiste en meest centrale plek.

Martinushofis ook nog wel eens naar gekeken, maar hier liggen de voorzieningen niet

gunstig. Daarbij heeft de locatie ook niet de voorkeur.

De jaarlijkse uitzondering van 100 dBis te beperkt, op de Markt zouden zowel de Mertzitting

als D'n Aftrap dit nodig hebben. De geldende normen vanuit het beleid kan je met die

evenementen niet aan voldoen en heb je geen volwaardig evenement. Eventueel optie om

per kern een aantal uitzonderingen te maken.

De eindtijd van evenementen doordeweeks van 00.00 uur zorgt ervoor dat bijvoorbeeld de

popverbranding eigenlijk niet zou mogen.

Op alle evenemententerreinen moet er op dezelfde manier met de regels uit het beleid

omgegaan worden.

 

Het punt is dat de termijnen ni,

worden gehaald door de gemeente. Het tijdig opsturen var

de aanvraag lijkt hierdoor geen meerwaarde te hebben.
 

 

Na onze mening moet de

gemeente geen extra zaken bij ons al club neerleggen die

eigenlijk bij henhoort. Wij houden ons aan de zaken die in
het beleid staan en dat is schriftelijk informeren. Nu wordt

perlocatie, een uitzondering gemaakt omdat het daar

gevoelig ligt bij de buurt.
 



Proces vergunningen

Naast het evenementenbeleid is er vanuit het coalitieakkoord ook de wens om na te gaan of

gemeente Gennep het vergunningenproces kunnen vergemakkelijken.

- Vooraf richtlijnen communiceren over wat er nodig isbijeenevenementzou helpen.Denk

bijvoorbeeld aan aantallenEHBO, toiletten of beveiliging.

De:situat tekeningen wordensteeds veeleise deren dus moeilijker. Een standaard

n aangelever 4 zou alhelpen.

anu gemeenteopvergunningaanvragenkkomtvaak opdevrijdas. Dankunnen er

niet snel meer vragengesteldworden enblijftsnelle reactiedusuit.Zoufijnzijn alsdat

anders kan, omwatsneller teschakelen.

- Houdenaandegestelde termijnenvan reactie.

 

  

   


